
صدايغربتتيراندازيشنيدهنميشود
مدت هاست از بي پولي و لغو اردوها و مسابقات فرياد مي زنند، اما گويا 
گوش ش��نوايي وجود ندارد. قصه تيراندازي قصه تلخ غربت رشته اي 
است كه مي تواند با درو كردن مدال هاي رنگارنگ در مسابقات آسيايي، 
جهاني و المپيك ايران براي افتخار بيافريند اما گويا در س��ال كس��ب 
سهميه المپيك نه تنها هيچ همتي براي ياري رس��اندن به اين رشته 

وجود ندارد كه غربت آن نيز بيشتر شده است.
مدت هاست تيراندازان ملي پوش ايران خشك تمرين مي كنند، حتماً 
مي دانيد يعني چه. ولي براي آن عده اندكي كه شايد با اصطلاح خشك 
آشنا نباشند، توضيح مي دهيم كه خشك تمرين كردن يعني اينكه بدون 
گلوله ماشه را به سمت س��يبل بچكاني، يعني اينكه در خيالت ببيني 
گلوله ات به كدام نقطه سيبل اصابت كرد. اين ابتداي كار بود ولي وقتي از 
برخي تيراندازان مي شنوي كه پس از بازي هاي آسيايي كره  حتي اسلحه 

هم دست نگرفته اند آن وقت بيشتر به وخامت اوضاع پي مي بري!
سال، سال كسب سهميه المپيك است و تيراندازي بدون ترديد رشته اي 
است كه مي تواند در »ريو« گره از كار كاروان ايران باز كند. تيراندازي 
يكي از رشته هايي اس��ت كه مي توان از آن مدال درو كرد. سال، سال 
كسب سهميه المپيك است اما وقتي مي شنوي كه فدراسيون تيراندازي 
چوب حراج به اموالش زده تا بتواند ملي پوشان را به اردو بفرستد يا اينكه 
هزينه شركت آنها در مسابقات تداركاتي و آماده سازي را فراهم كند آن 
وقت خود به خود به اين نتيجه مي رسي كه اوضاع  تيراندازي بسيار بدتر 

از آن است كه به نظر مي رسد.
بارها گفته ايم كه تيراندازي، شنا و سواركاري، ورزش هاي توصيه شده 
دين ما، بايد مورد توجه بيشتر قرار گيرند. رئيس كميته ملي المپيك 
در جلسه سال قبل بعد از بازي هاي آس��يايي با صراحت اعلام كرد كه 
مي خواهيم از اين قبيل رشته ها بيشتر حمايت كنيم تا موفق تر باشيم. 
كيومرث هاشمي با آمار، ارقام و نمودار حرف هايش را زد و تأسف خورد 
كه چرا ديگران از اين رش��ته ها سهم داشته باش��ند و ما فقط افسوس 
بخوريم. حرف هايش اميدواركننده بود، اما حالا بعد از حدود يك سال 
به وضوح ديده مي شود كه هيچ عزمي براي تحقق بخشيدن به حرف ها 
و اهداف او نيست. مشكلات عديده تيراندازان در راه شركت در مسابقات 

آماده سازي و برپايي اردوها مؤيد همين نكته است.
سال، سال كسب سهميه المپيك است ولي وزارت ورزش اينقدر درگير 
حواشي خودساخته است كه اصلًا بعيد به نظر مي رسد به المپيك فكر 

كند چه رسد به اينكه به داد رشته اي غريب مثل تيراندازي برسد.
اردوها يكي پس از ديگري لغو مي ش��ود و اگر هم سفري اتفاق افتد از 
فروش اموال فدراس��يون و احتمالاً پول هايي اس��ت كه با دردسرهاي 
فراوان مثل آب باريكه از وزارت ورزش مي رسد. سؤال اين است، وزيري 
كه مي خواست حق چنين رشته هايي را از مثلًا فوتبال بگيرد تاكنون 

براي ورزش كشور چه كرده است؟
ميليارد، ميليارد در فوتبال هزينه مي شود، وزير اينقدر جوزده مي شود 
كه در كوچك ترين مس��ئله آن دخالت مي كند ام��ا وقتي پاي چنين 
رشته هايي وسط مي آيد، وقتي پاي هزينه كردن براي افتخارآفريني به 

ميان مي آيد صدايي از وزارتخانه شنيده نمي شود.
غربت تيراندازي ادامه دارد، درست مثل ش��نا، مثل سواركاري، مثل 
ژيمناستيك و حتي مثل دووميداني. راستي از خودتان پرسيده ايد چه 

كسي قرار است در المپيك ريو براي ايران مدال آوري كند؟

الهلال-پرسپوليس،  امشب ساعت 30 :22 
قرمزهادرزمينپاسخكارشكنيهاراميدهند

مهم ترين بازي دور برگشت مرحله يك هشتم نهايي ليگ قهرمانان 
آسيا ساعت 22:30 امشب در ورزشگاه ملك فهد رياض برگزار مي 
ش�ود، جايي كه پرس�پوليس به مهماني الهلال عربستان مي رود.
تلاش الهلال براي بازي برگش��ت مرحله يك هش��تم ليگ قهرمانان 
آسيا بعد از به صدا در آمدن سوت پايان بازي رفت در آزادي آغاز شد. 
عربستاني ها كه نتوانستند با دس��ت پر ايران را ترك كنند، برنامه هاي 
خود را براي تغيير جو به سود خود از همان آزادي آغاز كردند. الهلال 
وقتي ديد نمي تواند درون مستطيل سبز برابر پرسپوليس ايستادگي 
كند به فكر گرفتن نتيجه در بيرون زمين افتاد.  معطلي چندساعته در 
فرودگاه، عدم اجازه بلند ش��دن پرواز تيم پرسپوليس و انگشت نگاري 
از بازيكنان اي��ن تيم آن هم در حالي كه ناظر AFC ش��اهد ماجرا بود 
كارهايي بود كه عربستاني ها همواره برابر تيم هاي ايراني تكرار مي كنند. 
اما اين مرتبه ماجرا اندكي متفاوت تر از قبل است و اين را الهلال هم خوب 
مي داند كه ميلياردها تومان خرج كرده تا در بازي برگشت حداقل دست 
پر از ميدان بيرون برود. هرچند كه نتيجه گيري بيرون از زمين براي آنها 

هميشه راحت تر از نبردي مردانه داخل مستطيل سبز است. 
گل به خودي آن هم در واپسين دقايق بازي رفت در آزادي كار الهلال را 
سخت كرده است؛ آنقدر كه كافي است پرسپوليس در ورزشگاه ملك فهد 
رياض يك مرتبه دروازه ميزبان را باز كند تا الهلالي ها براي صعود نياز به سه 
گل داشته باشند. پرسپوليس با يك تساوي هم مي تواند به جمع هشت تيم 

برتر راه يابد و تمام نيرنگ هاي عربستاني ها را نقش برآب كند. 
البته بازي كردن و نتيجه گرفتن در ورزش��گاه الهلال هم كار س��ختي 
نيست و بدون شك تيمي كه براي نتيجه گرفتن بيرون از زمين و تأخير 
پنج ساعته هواپيماي پرسپوليس ميلياردي خرج كرده، روي استفاده از 
تماشاگران خودي و به جهنم تبديل كردن جو ورزشگاه ملك فهد رياض 
براي سرخپوشان نيز چاره اي جدي انديشيده است كه پرسپوليس نبايد 
از آن غافل شود. هر چند برانكو تأكيد مي كند كه به مسائل غيرفوتبالي 
در رياض كاري ندارد و اين كارش��كني ها تأثيري ب��ر كار او ندارد و آنها 
نمي توانند او و تيمش را با اين بازي ها عصباني كنن��د، اما با وجود اين 
نمي توان از اين ترفند هميشگي عربستاني ها چشم پوشي كرد. خصوصاً 
بعد از جو سازي آنها عليه داوري در بازي رفت بايد انتظار آن را هم داشت 

كه كادر داوري بازي برگشت رفتار ملايمي با ميزبان داشته باشد. 
اما اتفاقات و كارشكني هاي الهلال به اضافه كدورت هايي كه چند ماه 
قبل در بازگشت س��فر زائران ايراني از س��رزمين وحي به وجود آمده 
پرسپوليسي ها را هم قسم كرده تا جشن صعود به مرحله بعد را در قلب 
عربستان گرفته و دل 70 ميليون ايراني را شاد كنند، چراكه بدون شك 
مهم ترين و حساس ترين بازي تاريخ پرسپوليس در رياض و برابر نماينده 
عربستان است. بازي اي كه با اندكي دقت پرسپوليسي ها همچون بازي 
رفت در آزادي با نتيجه اي قابل قبول به پايان برسد. هرچند نمي توان 
منكر توانايي هاي فني الهلال شد، خصوصاً كه اين تيم در بازي با فولاد 
خوزستان ثابت كرده مي تواند با تكيه به نفراتي كه دارد از همه فضاي 
زمين اس��تفاده كند و به خوبي از عمق و كناره ه��ا روي دروازه حريف 
خطرساز شود اما در مقابل برانكو نيز استاد كارهاي دفاعي است و با توجه 
به اينكه اولويت اول تيمش در ميدان اين است كه گل نخورد بدون شك 
برنامه اصلي تيمش براي گلزني روي ضدحملاتي است كه مي تواند با 

حركات سريع عاليشاه و طارمي حريف را در خانه خود زمين گير كند. 
سوشا مكاني، گلر سرخپوش��ان كه در بازي رفت اجازه نداد تلاش هاي 
الهلال به نتيجه برس��د و دروازه اش باز ش��ود، قبل از آنكه برابر نماينده 
عربس��تان به ميدان برود مي گويد الهلال، بارسا هم كه باشد نمي تواند 
كاري از پيش ببرد، چراكه سرخپوشان از جان و دل از نتيجه بازي رفت 
دفاع مي كنند. خصوصاً كه كارشكني ميزبان انگيزه هاي اين تيم را براي 
كسب نتيجه و صعود به مرحله بعد افزايش داده است، به طوري كه عاليشاه 
نيز معتقد است جدال با الهلال از زماني كه پرسپوليس وارد هواپيما شد 
تا راهي رياض شود، آغاز شده است. جدالي ناجوانمردانه كه پرسپوليس 
در زمين بازي جواب آن را خواهد داد. خوردبين، سرپرست پرسپوليس 
هم كه تأكيد مي كند نماينده كنفدراسيون فوتبال آسيا شاهد رفتار زشت 
عربستاني ها با سرخپوشان بوده قول مي دهد پرسپوليس در مستطيل 
سبز ورزشگاه ملك فهد پاسخ محكمي به كارشكني هاي الهلال بدهد و 
كار آنها را با صعود به مرحله بعد تلاقي كند. اما بايد ديد الهلال مي تواند 
با روش هاي ناعادلانه اي كه براي  اين بازي در پيش گرفته به هدف خود 

برسد يا باز هم مانند بازي رفت تيرش به سنگ مي خورد؟

قرار بود پس از 24 س��اعت تأخير سرانجام ديروز 
سازمان خصوصي سازي نام برنده مزايده چهارم دو 
تيم بزرگ پايتخت را اعلام كند، يكي از شركت هاي 
زيرمجموعه س��ايپا، اس��تيل آذين و بهنام پيشرو 
س��ه خريدار پرس��پوليس بودند و آن سو شركت 
سمند از زيرمجموعه هاي ايران خودرو تنها خريدار 
استقلال بود. قرار بود پس از بررسي اهليت خريداران 
نتيجه مزايده اعلام ش��ود و به همين خاطر همه 
نگاه ها ديروز به ساختمان سازمان خصوصي سازي 
در شهرك غرب بود. در حالي كه تنها چند ساعت 
تا زمان اعلام ش��ده براي معرفي برندگان مزايده 
مانده بود، براي دومين روز متوالي خبر لغو جلسه 
اعلام برنده مزايده سرخابي هاي پايتخت منتشر 
شد. سازمان خصوصي سازي با انتشار اطلاعيه اي 
اعلام كرد به دليل نرس��يدن نظ��ر نهايي اعضاي 
هيئت واگذاري به اين سازمان در خصوص اهليت 

خريداران س��رخابي، جلس��ه اعلام نتيجه مزايده 
چهارم سرخابي ها برگزار نخواهد شد. 

سيدجعفر سبحاني، مشاور شركت خصوصي سازي 
در اين باره ديروز به خبرگزاري ها گفته است: »به 
دليل نرس��يدن صورتجلسه لغو ش��ده است و به 
محض اينكه صورتجلسه توسط وزيران امضا شود و 
به دست سازمان خصوصي سازي برسد، با برگزاري 
نشست خبري به رس��انه ها اعلام مي شود. علت 
طولاني ش��دن اعلام نتيجه اين است كه دو نفر از 
وزيران هيئت دولت در پايان هفته گذشته در سفر 
استاني بودند و ما به آنها دسترسي نداشتيم، علاوه 
بر اينكه براي مزايده س��وم هم با وجود اينكه يك 
متقاضي وجود داشت، اعلام نتيجه دو روز زمان برد، 
لذا طبيعي است كه اعلام نتيجه مزايده چهارم كه 
چهار متقاضي دارد زمانبر است زيرا از لحاظ قانوني 
موظف هستيم صورتجلس��ه وزيران عضو هيئت 

واگذاري و تأييد نهايي آنها را داشته باشيم.«
   مخالفت مجلس دليل لغو اعلام برنده؟

در شرايطي س��ازمان خصوصي سازي نرسيدن 
نامه تأييد وزرا را دليل اعلام نشدن برنده مزايده 
چهارم ف��روش اس��تقلال و پرس��پوليس اعلام 
كرده  ك��ه گمانه زني ها نش��ان مي دهد مخالفت 
مجلسي ها با واگذار شدن سرخابي ها به دو شركت 
خودروسازي در لغو دوباره آن بي تأثير نبوده است. 
پس از اينكه دو شركت خودروسازي براي خريد 
اس��تقلال و پرس��پوليس پاكت هاي قيمت هاي 
پيشنهادي شان را به سازمان خصوصي فرستادند، 
شنيده ها حكايت از آن داشت كه دولت براي اينكه 
همچنان بر دو تيم بزرگ پايتخت سيطره داشته 
باشد، دو شركت زيرمجموعه سايپا و ايران خودرو 
را كه تنها در ظاهر خصوصي هستند، وارد مزايده 
كرده اس��ت تا مالكيت قرمزها و آبي ها به اين دو 

شركت برسد. پس از آن بود كه موج مخالفت ها 
آغاز شد و منتقدان با اشاره به اينكه شركت هاي 
خودروسازي كشورمان جزو بدهكاران هستند، 
نمي توانند اس��تقلال و پرس��پوليس را بخرند و 
در صورت��ي كه اين اقدام عملي ش��ود، س��ايپا و 
ايران خودرو با افزايش قيم��ت خودروها، بودجه 

استقلال و پرسپوليس را تأمين خواهند كرد. 
در مجلس ه��م نمايندگان با مخالفت ش��ديد با 
واگذاري سرخابي ها به خودروسازان با امضاي طرح 
دوفوريتي خواهان متوقف شدن مزايده استقلال 
و پرس��پوليس ش��دند. اگرچه برخي نمايندگان 
حامي دولت در مصاحبه هايشان از ورود دو شركت 
خودروسازي به مزايده حمايت كردند اما اكثريت 
مجلس با اين واگذاري مخالف بود. به همين خاطر 
هم مقداد نجف نژاد، يكي از نمايندگان مجلس با 
امضاي طرح دوفوريتي كه 135 نماينده آن را امضا 
كردند، خواهان توقف مزايده چهارم شد، طرحي كه 
قرار است امروز در صحن علني مجلس مطرح شود. 
موافقان  آن از تصويب آن خبر مي دهند و آن س��و 

مخالفان مي گويند اين طرح رأي نمي آورد. 
   س�ازمان خصوصي س�ازي: نظ�ر مردم 

اهميتي ندارد!
با توجه ب��ه هجم��ه زي��اد انتقاده��ا به س��ازمان 
خصوصي س��ازي لغو پي در پي اعلام برنده مزايده 
نمي تواند بي ارتباط با انتقادات و مخالفت ها باشد. به 
نظر مي رسد دولتي ها با رو شدن دست شان فعلاً دست 
نگه داشته اند، اگرچه مشاور سازمان خصوصي سازي 
نظر ديگري دارد. سبحاني در خصوص اصرار دولت 
به واگذاري اين دو باشگاه به خودروسازان مي گويد: 
»دولت نظري ندارد كه اين دو باش��گاه را به گروهي 
بدهد يا ندهد بنابراين مزايده با توجه به اهليت انجام 
مي شود و زمانبر بودن آن طبيعي است و براي اينكه 
بررسي چهار پرونده با حساسيت و دقت لازم صورت 
بگيرد زمان برده اس��ت، زيرا نبايد دقت و صحت را 
فداي سرعت كرد. لذا اگر تأملي صورت گيرد كه كار 
درست انجام شود بهتر از اين است كه كار با سرعت 

پيش برود اما دچار مشكل شويم.«
رئيس سازمان خصوصي سازي هم كه مهمان برنامه 
تلويزيوني يك شنبه شب پايش بود درباره مخالفت 
80 درصدي شركت كنندگان در نظرسنجي اين 
برنامه با واگذاري استقلال و پرسپوليس به سايپا و 
ايران خودرو به صورتي كنايه آميز گفته است: »نظر 
مردم در واگذاري سرخابي ها به خودروسازان در 
تصميم گيري بي اثر است، تعجب مي كنم كه همه 
دل نگراني هاي مردم مشتاق اين دو تيم منوط به 

خودروسازان شده است.« 
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مديريتحواشيدركاراته
اين روزها كاراته ايران ح��ال و روز خوبي 
ندارد. بدون شك حواشي رخ داده تأثيري 
منفي در عملك��رد تيم مل��ي مي گذارد و 
اميدوارم با حضور كادرفني جديد مشكلات 
گذش��ته برطرف شود.  اس��تعفاي دسته 
جمعي اتفاق قشنگي در فدراسيون كاراته 
نبود، اتفاقي كه يك حاشيه جديد به وجود 
آورد. معتقدم وقتي مسئوليتي را برعهده 
مي گيريم بايد با ش��رايط كنار بياييم و با 
تعامل كار را پيش ببريم. منتها اتفاق��ات جور ديگري رقم خورد. بايد به 
يك نكته مهم توجه كرد كه مشكلات و حاشيه هميشه در كاراته وجود 
داشته. س��ال گذش��ته زماني كه من مربي تيم ملي بودم به رغم تمامي 
چالش ها در مسابقات جهاني آلمان قهرمان شديم و افتخار بزرگي براي 
كشورمان به ارمغان آورديم. اين در حالي است كه پس از آن هم بازي هاي 
آسيايي را در پيش داشتيم كه در اينچئون نيز سه مدال طلا كسب كرديم 
و يكي از رشته هاي موفق كاروان ايران لقب گرفتيم. اگر حواشي قبل از 
مسابقات نبود چه بسا بهتر از اين هم نتيجه مي گرفتيم.  بدون شك هر 
مربي تفك��رات و روش تمريني خاصي براي خود دارد و ش��ايد نتواند با 
تفكرات قبلي كار كند. بايد بپذيريم كه اين شرايط براي همه مربيان صدق 
مي كند. قصد انتقاد از هيچ كسي را ندارم اما بهتر بود كه اين حواشي رقم 
نمي خورد. فراموش نكنيم كه مسابقات قهرماني آسيا را در پيش داريم، 
مسابقاتي كه ژاپن ميزبانش اس��ت و قطعاً از امتياز ميزباني اش استفاده 
مي كند. فرصت زيادي باقي نمانده. درس��ت كه تيم ملي قهرمان جهان 
شده اما بايد اين قهرماني را تمام شده بدانيم و به فكر مسابقات پيش رو 
باشيم. رقبا به سرعت در حال پيشرفت هس��تند و ما نبايد در باد نتايج 
گذشته بخوابيم. به هر حال كادرفني جديد از سوي فدراسيون انتخاب 
شده. دباغيان سرمربي جديد را خيلي خوب مي شناسم و مي دانم طي 
اين سال ها چه قهرماناني را براي كاراته ايران تربيت كرده است. در شرايط 
فعلي تنها بايد به فكر تيم ملي باشيم و اينكه آرامش هرچه زودتر به كاراته 

بازگردد. اميدوارم با درايت فدراسيون حواشي رخ داده مديريت شود. 

يادگار،مهدويكيايآينده
 فوتبال ايران همچنان مملو از استعدادهاي ناب است. استعدادهايي كه مي توانند 
در آكادمي هاي كيا و زير نظر علي دوستي ها توانايي هاي خود را به معرض نمايش 
بگذارند و نشان دهند كه از همتايان خود در دنيا چيزي كم ندارند اگر اندكي مورد 
توجه و حمايت قرار گيرند. نفراتي چون يادگار رستمي كه امروز اگر آقاي گل و 
بهترين بازيكن تورنمنت فوتبال زير 11 ساله ها مي شود، فرداي نزديك مي تواند 
كيايي ديگر باشد براي فوتبال ايران.  شكست تيم هاي آكادمي بايرن مونيخ و 
لوركوزن در تورنمنت آلمان نايب قهرماني او، كسب جايزه بهترين بازيكن جام 
وآقاي گلي اين رقابت ها كه پيش از اين به چهره هايي چون توماس مولر و سامي 

خديرا رسيده بود نشانگر توانايي هاي تيم نونهالان آكادمي كيا  بود.
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دانشگاهآزاددريكقدميقهرمانيليگبسكتبال
تيم بسكتبال دانشگاه آزاد با پيروزي مقابل مهرام در آستانه قهرماني 
در ليگ حرفه اي بسكتبال قرار گرفت. در ادامه رقابت هاي فينال ليگ 
حرفه اي بسكتبال، دانش��گاه آزاد و مهرام تهران در سالن حكيميه به 
مصاف يكديگر رفتند كه دانشگاهي ها با پيروزي 77 بر 67 در اين ديدار 
موفق شدند با حساب سه بر يك از مهرام پيش بيفتند و تنها به يك برد 
ديگر تا قهرماني احتياج داشته باشند. فينال ليگ حرفه اي بسكتبال به 

صورت چهار از هفت برگزار مي شود. 
-------------------------------------------------------------

پوركاشيانقهرمانشطرنجغربآسياشد
دور نهم و پاياني رقابت هاي ش��طرنج قهرماني غرب آس��يا در عمان 
برگزار شد كه در پايان اين رقابت ها پويا ايدني با هشت امتياز به مقام 
قهرماني دست يافت، قائم مقامي با 7/5 امتياز دوم شد. همچنين در 
بخش بانوان »ژو چن« از قطر با هشت امتياز قهرمان شد، پوركاشيان 
با هشت امتياز در رده دوم ايس��تاد و حجازي پور با 7/5 امتياز در رده 
سوم قرار گرفتند. پوركاشيان در حالي به نايب قهرماني دست يافت كه 
امتيازاتش با »ژو چن« برابر بود، اما شكس��ت در بازي مستقيم باعث 

دومي نماينده كشورمان شد. 
-------------------------------------------------------------

مسابقهروزبهانيدرAPBبهتعويقافتاد
در حالي كه انتظار مي رفت نخستين مس��ابقه روزبهاني در رقابت هاي 
جهاني بوكس APB خرداد ماه برگزار شود، فدراسيون جهاني بوكس 
27 شهريورماه را زمان اولين مبارزه روزبهاني اعلام كرد. در نامه ارسالي 
آيبا آمده است به دليل قهرماني روزبهاني در سري اول مسابقات جهاني 
 APB او در دور اول اين رقابت ها مبارزه اي نخواهد داشت. بدين ترتيب 
نماينده وزن 81- كيلوگرم بوكس كشورمان اولين ديدار خود را در اين 
مسابقات 27 ش��هريورماه برگزار خواهد كرد. مكان اين رقابت ها هنوز 

مشخص نشده است.
-------------------------------------------------------------
شكستبسكتباليستهايجوانبرابرحريفصرب

تيم ملي بس��كتبال جوانان ايران در نخس��تين ديدار تداركاتي اش در 
اردوي صربستان به مصاف بوراك، تيم س��وم ليگ جوانان اين كشور 

رفت و با نتيجه 63 بر 41 تن به شكست داد.  

  چـهـره ها / وحيد صابري

دنيا حيدري

88498432سرويس ورزشي

سعيد احمديان
  گزارش

واگذاري سرخابي ها به خودروسازان منتفي شد!
ادامه مخالفت مجلس و لغو دوباره جلسه اعلام برنده مزايده استقلال و پرسپوليس

برايجنگروانيعربستانيهاآمادهايم
فردا يكي از حس��اس ترين بازي ها مسابقه 
الاهلي و نفت تهران است. عليرضا منصوريان 
درباره شرايط سفر زردپوشان به عربستان 
براي ديدار روز چهارشنبه گفت: »ما مبنا را 
بر اين گذاشته ايم كه در فرودگاه جده براي 
ورود معطل مي شويم. به بچه ها گفته ام كه 
در اين شرايط فقط صبر و حوصله داش��ته باشند و وارد جنگ رواني 
احتمالي تيم الاهلي نشوند. شايد ما پنج ساعت آنجا معطل شويم، 
در اين شرايط بهترين كار صبر و حوصله است. هدف ما در اين بازي 
ابتدا گل نخوردن است، چون مي دانيم با حفظ نتيجه بازي رفت صعود 
خواهيم كرد. حريف با اين شرايط رو به حمله خواهد آورد و اين بهترين 
فرصت براي ما است تا از حربه خودمان يعني ضدحمله استفاده كنيم. 

تيم با انگيزه و روحيه بالا تمرين كرده و از هر لحاظ آماده است.«

سرويسخوبشرطپيروزيبرامريكاست
تيم ملي واليبال كشورمان كه براي مسابقات 
ليگ جهاني در امريكا به سر مي برد ۹ خرداد 
در اولين ديدار به مص��اف امريكا مي رود. 
شاگردان كواچ قبل از مسابقات ليگ جهاني 
چند بازي تداركاتي هم برگزار كردند و با 
هماهنگي بهتري پا به مسابقات مي گذارند. 
عادل غلامي درباره اي��ن دوره از بازي هاي لي��گ جهاني مي گويد: 
»واليبال امري��كا يكي از قطب ه��اي قدرتمند جهان اس��ت كه در 
سال هاي اخير نيز نمايش سطح بالايي ارائه كرده است. قطعاً مسابقه با 
امريكا يكي از سخت ترين مسابقات ايران در ليگ جهاني است و چون 
مسابقه نخست است، سختي آن بيشتر خواهد شد. شانس دو تيم براي 
پيروزي برابر است اما هر تيمي كه از سرويس هاي بهتر و دريافت خوب 

بهره ببرد، پيروز ميدان خواهد بود.«

همسهميهالمپيكراميخواهمهمپارالمپيك
ابراهيم رنجبر، كماندار جانباز كشورمان 
يكي از ملي پوشاني است كه همراه تيم 
تيروكم��ان به مس��ابقات جهاني تركيه 
مي رود. او كه همراه زهرا نعمتي هم در 
تيم معلولان و هم تيم مل��ي تيروكمان 
حضور دارد مي گوي��د: »دو هدف دارم. 
هم كس��ب س��هميه المپيك و هم پارالمپيك و معتقدم كه اين 
دو هدف يكديگر را تكميل مي كنند. زماني كه در المپيك كار و 
براي آن تلاش مي كنم در پارالمپيك هم موفق بوده ام و برعكس.  
خيلي از كشورها حاضرند در جام جهاني كاري نكنند اما سهميه 
بگيرند. هنوز با شرايط ايده آل فاصله داريم. ركوردهاي ما نسبت 
به خودمان خوب است اما نسبت به رقيبان جهاني نه. بايد تلاش 

كنيم كه سهميه المپيك را بگيريم.«

پشتوانهسازيمطلوبدركشتيفرنگي
احد پازاج س��رمربي تيم ملي كشتي 
»خوش��بختانه  گف��ت:  فرنگ��ي 
پشتوانه سازي خوبي دركشتي فرنگي 
در حال انجام است، به طوري كه اكنون 
نفرات جوان خوبي در كنار با تجربه ها 
حضور دارند. كشتي فرنگي در گذشته 
برنامه اي براي پشتوانه سازي نداشت. 
فرايند انتخابي، رقابت هاي قهرماني كش��ور و مس��ابقاتي همچون 

قهرماني آسيا فرصت بسيار خوبي براي شناسايي استعدادهاست.«

هدفنوجوانانفراترازآسيا
با نزديك ش��دن به زم��ان برگزاري 
كشتي قهرماني نوجوانان آسيا مراد 
محمدي، سرمربي تيم ملي كشتي آزاد 
نوجوانان گفت: »با توجه به ميزباني 
هندي ها بايد بپذيريم كه كار سختي 
در اين كشور داريم؛ طوري با بچه ها 
كار كرده ايم كه در هر شرايطي بهترين 
عملكرد را داشته باشند. البته قهرماني در آسيا هدف اصلي ما نيست و 

برنامه اصلي ما ارتقاي سكوي ايران در مسابقات جهاني است.« 

حداديدرامريكاپرتابميكند
احسان حدادي، نايب قهرمان پرتاب 
ديس��ك المپيك لندن براي حضور 
در ليگ الماس فردا به امريكا مي رود. 
سومين مرحله ليگ الماس در يوجين 
امريكا برگزار مي شود و حدادي براي 
نخستين بار در سال 2015 در يوجين 
پرتاب مي كند. اي��ن مرحله از ليگ 
الماس شنبه برگزار مي شود. بعد از شركت در اين رقابت ها حدادي 

براي حضور در مسابقه هاي قهرماني آسيا به چين مي رود .

فريدون حسن

حسين روحاني

مربي پيشين تيم ملي

عليرضا سليماني، سرمربي مستعفي تيم ملي كاراته علت استعفايش 
را تشريح كرد: »وقتي فدراس��يون به تعهداتي كه به ما داده بود پايبند 
نماند و هيچ تلاشي براي رفع كمبودهايمان در اردوها انجام نشد و حتي 
با دخالت هاي مستقيم و غيرمستقيم فراواني در اردوها مواجه شديم، به 
اين نتيجه رسيديم كه اراده اي در فدراسيون نمي خواهد ما به كارمان 

ادامه دهيم و به همين خاطر استعفا داديم.« سليماني همچنين به كمبود 
امكانات نيز اشاره داشت: »كمبود امكانات رفاهي و نبود سالن مناسب و 
وسايل بدنسازي از جمله مواردي است كه بارها تقاضاي تأمين شان را از 
فدراسيون داشتيم اما پاسخي نگرفتيم. وقتي به منطقي ترين تقاضاهايمان 

هم توجهي نمي شود ديگر امكان فعاليت از ميان مي رود.«

سليماني، سرمربي مستعفي 
تيم ملي كاراته:

ارادهاينميخواست
بهكارمادامهدهم

در حالي كه دي�روز همه در انتظار اعلام نام برندگان مزايده اس�تقلال 
و پرس�پوليس بودند، باز هم جلس�ه اعلام برنده لغو شد تا سرخابي ها 
همچنان در بلاتكليفي بمانند. نرس�يدن نامه تأييد اهليت خريداران 
به سازمان خصوصي س�ازي دليل اعلام نش�دن نتيجه مزايده چهارم 

اعلام شده اس�ت، اين در شرايطي است كه ش�نيده مي شود مخالفت 
ش�ديد مجلس با تصمي�م دولت ب�راي واگ�ذاري س�رخابي ها به دو 
شركت خودروسازي س�بب ش�ده تا دولتي ها فعلًا دس�ت نگه دارند 
و آينده خصوصي س�ازي اي�ن دو در وضعي�ت نامعلومي ق�رار بگيرد. 

بي پولي تيراندازي همچنان پابرجاست
هاشمي:ساختمانفدراسيونراهمفروختيم!

مهدي هاشمي از فروش اموال فدراسيون تيراندازي براي تأمين مخارج تيراندازان خبر داد. در شرايطي كه 
اردوي تيم ملي در آلمان به دليل نبود بودجه لغو شد، قرار است اين تيم امروز عازم محل برگزاري مسابقات 
جهاني تيراندازي شوند.  اين در حالي است كه رئيس فدراسيون تيراندازي كماكان 
از بي پولي گلايه دارد: »از سوي وزارت مبلغي براي اعزام به فدراسيون كمك شده 
كه بسيار ناچيز است و براي اعزام مجبور شديم مجدداً پول قرض كنيم. به خاطر 
مشكلات مالي فدراسيون دست به فروش برخي اموال زديم و چندي پيش 
ساختماني در ورزشگاه شيرودي كه متعلق به فدراسيون بود را فروختيم 
كه واقعاً اين اتفاق ها خوب نيست و باعث تأس��ف است كه ما به دليل 
نرسيدن اعتبارات مجبور به فروش اموال فدراسيون شويم. ما حمايت 
مستقيم رئيس جمهور را براي تيراندازي نياز داريم. اگر تيراندازي خوب 
حمايت نشود سهميه كمتري نسبت به دور قبل المپيك كسب مي شود 

و گلايه مندي مردم را به دنبال خواهد داشت. «

پيروزي پر گل تيم ملي واترپلو در فينا ترافي
طاهريان:راهيطولانيتاقهرمانيدرپيشداريم

تيم ملي واترپلو ايران در جام توسعه جهاني)فيناترافي( تيم ملي گواتمالا را 20 بر 2 شكست داد. اين در حالي 
است كه سرمربي اين تيم معتقد است براي رسيدن به قهرماني راه زيادي باقي مانده است.  سيروس طاهريان 

از عملكرد شاگردانش ابراز رضايت كرد: »هدف ما در اين مسابقه اين بود كه ببينيم 
زحمات ما در چند ماه گذشته براي آمادگي تيم چه نتيجه اي داشته است. از عملكرد 
بازيكنانم در اين مسابقه راضي هستم زيرا ۹0 درصد خواسته هاي تاكتيكي كادر فني 
را در ميدان اجرا كردند. قطعاً همه تيم هاي شركت كننده در اين دوره از رقابت ها با 

هزينه بالا و برنامه ريزي و آمادگي به تهران آمده اند و به دنبال قهرماني هستند 
اما ما عزم خود را براي رسيدن به سكوي نخست رقابت ها جزم كرده ايم.«  
س��رمربي تيم ملي واترپلو در ادامه افزود: »پيروزي پرگل مقابل گواتمالا 
روحيه بازيكنان را بالا برد اما نبايد فراموش كنيم هنوز راهي طولاني تا 
رسيدن به قهرماني در پيش داريم و بايد تمام مسابقات باقي مانده را با 

پيروزي به پايان برسانيم. نبايد هيچ تيمي را دست كم بگيريم.«

شيوا نوروزي
  منهاي فوتبال


